
Zápis z 4. jednání komise životního prostředí ze dne 15.05.2023 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Michal Hošek, Radim Špaček, Jarmila Rysplerová, Alice Frydrychová 

Tomáš Zděblo, Josef Votava. 

Omluveni:  

Neomluven: Aleš Jeřábek, Jiří Hašek. 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener  

Hosté: Ing. Zuzana Šrůmová, Lucie Hošková, L Hejl, Petra Laštovková a Václav Zíta 

Zahájení jednání: 18:11 

Konec jednání: 20:25 

 

 

 

 

 

1. Informace od p. Mgr Šrůmové 

• Paní Mgr. Šrůmová informovala členy komise životního prostředí o situaci kolem 

zeleně v průběhu měsíce dubna a května. Probíhá realizace lokality Dubečnice, 

probíhají zde zemní práce. Byl vysazen první strom Quercus rubra, dále bude 

lokalita oseta travino bylinou směsí a keři. 

• Dále paní místostarostka Mgr. Zuzana Šrůmová informovala o proběhlých prací 

v lokalitě Pod Koláčovem a v Kostelní ulici. V Kostelní ulici byla použita unikátní 

technologie na zpevnění svahu od společnosti STRIX. Komisi životního prostředí 

informovala o výběrů laviček od společnosti URBANIE – lavička NAMIA.  

• Dojde k vysazení lípy na Levém Hradci jako památky na paní Jitku Tichou. O 

přesném umístění byla KŽP informována.  

2. Myslivecký spolek Velké Přílepy 

• Tomáš Zděblo přivítal místní členy mysliveckého spolku pana Zitu, Hejla a paní 

Laštovkovou. Pan Zíta informoval že se na k.ú. Roztoky myslivecky hospodaří.  

• Pan Zita informoval KŽP o tom, jak se lidé neumějí v přírodě chovat. Jedná se 

především o venčení psů. Pan Zita apeloval především na práci městské policie. 

Domnívá se, že přítomnost MP Roztoky v lokalitách, kde dochází k masivnímu 

venčení psů by přítomnost městské policie pomohla umravnit pejskaře. Ing. 

Štifter informoval přítomné o podstavu městské policie. Bohužel městská policie 

nemůže být všude přítomná. Paní Rysplerová informuje KŽP o vlastních 

zkušenostech z MP Roztoky. Městská policie volné pobíhání psů neřeší jak v 

intravilánu, tak i v extravilánu města.    

• Paní Laštovková poděkovala jménem Honebního společenstva za přidělenou 

dotaci od města Roztok na rozvoj myslivosti. 

3. Jiřičky ve městě 

• Paní Hošková informovala KŽP o problematice pří hnízdění Jiřiček. Bohužel 

dochází k likvidaci hnízd Jiřiček. Bohužel jsou občané, kteří nechtějí, aby Jiřičky 

hnízdili na jejich nemovitostech. Paní Hošková představila projekt náhradního 

hnízdění pro Jiřičky. Projekt by byl financován z grantu Letiště Praha. Dále paní 

Hošková informovala o zkušenostech a umístění hnízd pro Jiřičky.    

4. VKP   

• Pan Zděblo informoval KŽP o kritériích pro výběr vhodné lokality na vyhlášení VKP 

(významného krajinného prvku). V okolí Roztok a Žalova je několik vhodných 



lokalit pro vyhlášení VKP. Pan Zděblo preferuje dvě lokality, a to lokalitu Řivnáč a 

Řivnáček.  Pan Hošek podporuje vyhlášení VKP, ale nesouhlasí, aby plán péče byl 

součástí vyhlášení VKP. Plán peče VKP by ponechal na rozhodnutí rady nebo 

zastupitelstva města. Pan Špaček by byl rád kdy by došlo k většímu výřezu zeleně 

v lokalitě Ostroh. Především v okolí cest a pěšin. Pan Votava navrhuje oslovit LČR, 

zda by byla možnost odkoupit les v lokalitě Ostroh. Pan Štifter je také pro, aby 

některé lokality byli vyhlášené jako VKP, především doporučuje lokalitu U 

Oveček. 

• Návrh usnesení. 

 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Tomáš Zděblo 


